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Vragen van het lid Elias (VVD) aan de minister van Infrastructuur en Milieu 
over het verhogen van de maximumsnelheid op de A2 (ingezonden 30 juli 
2013). 

Vraag 1
Bent u van mening dat de maximumsnelheid op de gehele Rijksweg A2 naar 
130 kilometer per uur zou kunnen worden verhoogd? 

Vraag 2
Is een dergelijke verhoging van de maximumsnelheid op de gehele Rijksweg 
A2 naar uw mening binnen de bestaande budgetten te realiseren op 
afzienbare termijn? 

Vraag 3
Wat zijn de aanpassingskosten om een verhoogde maximumsnelheid op de 
verschillende trajectdelen van de Rijksweg A2 al eerder mogelijk te maken? 

Vraag 4
Welke wegdelen zijn het snelste en met slechts een bescheiden extra budget 
aan te pakken?
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